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Bezuinigen:
nodig, vervelend of nuttig?

2 maart a.s. zijn de verkiezingen voor

Provinciale staten van Overijssel.

Afgelopen zomer ben ik benaderd vanuit het

CDA voor een plaats op de CDA-kandidaten-

lijst en ik heb direct enthousiast gere-

ageerd. Mijn naam is Marco van der

Vegte(46), melkveehouder en samen met

mijn vrouw, 3 kinderen en woonachtig in de

Polder Mastenbroek. Afgelopen jaren ben ik

op vele terreinen bestuurlijk actief geweest.

De schaal en de manier waarop de provin-

ciale politiek opereert past wel bij mij: veel

beslissingen worden in toenemende mate zo

dicht mogelijk bij de burger genomen, in

plaats van “Den Haag”. Ondanks dat de pro-

vinciale politiek weinig in de publiciteit is,

is het toch van belanghoe we met elkaar…
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Wijkavond
Op 28 februari 2011 organiseert het CDA

Staphorst om 20.00 uur een wijkavond in

D´Olde Skoele, Oude Rijkseg 427 te

Rouveen. 

Onderwerp is: Jeugdzorg

Ingeleid door Yvonne Nijhof lid provinciale

staten en 2e op de kandidatenkijst.

Als tweede item zal Marco van der Vegte,

verkiesbare plaats op de CDA-kandidatenlijst

zijn speerpunten en argumenten maar ook

waar we als CDA voor staan in de provincie

Overijssel toe lichten.

Uiteraard zal een discussie ontstaan en kun-

nen vragen gesteld worden. 

We zijn inmiddels al weer bijna een jaar met de

nieuwe fractie onderweg in de gemeenteraad.

Na de verkiezingen van maart 2010 stonden de

eerste maanden vooral in het teken van de vor-

ming van een nieuw college. Een college met

een andere samenstelling dat als opdracht heeft

Staphorst in financieel moeilijke tijden als zelf-

standige, ondernemende gemeente overeind te

houden. Geen eenvoudige opgave omdat de

rijksbijdrage voor de gemeente “minder meer”

wordt en als gevolg van de crisis de uitgaven

omhoog gaan. Om daar evenwicht in te krijgen

zijn een aantal ingrijpende bezuinigingen nood-

zakelijk. Dat is vervelend, vooral voor degene

die het raakt, maar de geschiedenis heeft uitge-

wezen dat dit soort periodes noodzakelijk zijn

voor het herijken van taken en uitgaven. In tij-

den van bezuinigingen moet iedereen nadenken

over welke voorzieningen we in stand kunnen

en willen houden. Vergelijk het maar met uw

situatie thuis. Wanneer iedere maand keurig het

salaris van u en uw partner wordt overgemaakt,

zullen alle abonnementen door blijven lopen,

wordt elke zomer een vakantie geboekt en als

het even kan ook nog even een tussendoor

vakantie in de winter, merkkleding voor de kin-

deren is geen probleem enz. Maar wanneer een

deel van dat salaris weg valt, moeten de reke-

ningen nog steeds betaald worden. Dan moeten

keuzes gemaakt worden. U zult kijken naar wat

echt nodig is en wat luxe en dus extra is. In

eerste instantie wordt het abonnement op… 

Als de dingen in je leven je even allemaal te

veel worden, als 24 uur in een dag niet

genoeg tijd meer lijkt, denk dan eens aan dit

bericht…

Een burgemeester begon een vergadering filo-

sofisch. Hij had een aantal voorwerpen voor

zich liggen. Toen de les begon, nam hij zonder

iets te zeggen een lege mayonaisepot en begon

deze te vullen met golfballetjes. Toen deze hier

helemaal mee gevuld was, vroeg de burgemees-

ter aan de raadsleden of de pot nu helemaal

vol was. Zij antwoorden van wel. Daarna nam…
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Van de wethouder
Het nieuwe college is inmiddels acht maanden

aan het werk en ik durf te stellen dat we

inmiddels aan elkaar zijn gewend, maar nog

belangrijker is dat ik mag zeggen dat we ver-

trouwen in elkaar hebben. Vertrouwen krijg je

door het ook te geven en dat is zeer zeker het

geval in ons college. Natuurlijk moesten we in

het begin even aan elkaar wennen, andere

mensen, met andere gedachten en ideeën en

andere aanpak, maar wanneer daar een goed

gevoel bij is dan hoeft zo´n gewenningsperio-

de niet lang te duren. En dat was het geval. 

We staan weer volop op stoom en samen met

onze voortreffelijke ambtenaren willen we in

deze periode goede en mooie dingen realiseren

bij het uitvoeren van het collegeprogramma. In

het komende jaar springen er een paar dingen

uit. Ten eerste een vorm van reorganisatie van

onze organisatie. Op diverse niveau’s, bestuur-

lijk en organisatiebreed, worden gesprekken

gevoerd en we gaan op korte termijn onder lei-

ding van een externe daar daadwerkelijk han-

den en voeten aan geven.

Ten tweede zijn we volop bezig in het proces

van samenwerking met onze buurgemeenten

Dalfsen en Zwartewaterland, waarbij we alle

onderdelen en werkzaamheden gaan beoordelen

waar meer en betere samenwerking mogelijk is.

De ervaringen die zijn opgedaan bij automati-

sering, ICT en gezamelijke inkoop bieden hand-

vatten om hierin verder te gaan.

Voor wat betreft mijn portefeuille heb ik momen-

teel een flink aantal grote werken in uitvoering

en onder handen. De realisatie van de nieuwe

combischool/gymzalen in Rouveen (MCR), de uit-

breiding van de begraafplaats in IJhorst, de

totaal nieuwe ontsluiting JJ Gorterlaan,

Achthoevenweg, weth Buitenhuisstraat en roton-

de’s met vrijliggende fietspaden, en de afronding

van de gymzaal aan de Burg van de Walstraat. Op

stapel staan ook een flink aantal grote werken

waar ik mee bezig mag zijn de komende jaren; ik

noem de verbouwing van de brandweerkazerne

(aanbesteding febr 2011), herinrichting van de

ORW en de Gemeenteweg en afkoppeling regen-

water (2011, 2012), de herstructurering en de

revitalisering van industrieterrein De Baarge, her-

inrichting straten en afkoppelen regenwaterriool
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in Staphorst Noord west (ten westen van de Ebb

Wubbenlaan), de aanpak van de voetbalaccom-

modatie te Rouveen en hopelijk een start  maken

met de ruilverkaveling in Staphorst. Uitdagingen

voldoende om de komende jaren – waarin we als

gemeente met minder geld – toch nog mooie

dingen mogen realiseren. Een nieuw landschaps-

plan zal dit jaar ook gepresenteerd worden en

daarbij mag ik tevreden terug zien op een perio-

de waarin werkgroep en stuurgroep met betrok-

ken mensen uit ons dorp een goed resultaat heb-

ben bereikt en ieder op z´n plaats daarbij heeft

getracht invulling te geven aan goed rentmees-

terschap binnen onze prachtige gemeente.

Wethouder Klaas Brand

Minder Meer in gemeentefonds
Het gemeentefonds (geld wordt overgemaakt

door het rijk aan de gemeente) groeit minder

ten gevolge van de crisis en dus de kabinetsbe-

zuinigingen. Het groeit dus nog steeds. 

…in Overijssel komen tot een goede afweging

van belangen. Onder dit nieuwe kabinet waait

er duidelijk een nieuwe wind, ook door

Overijssel. Er moet stevig bezuinigd worden,

natuurambities (Natura 2000 en EHS) worden

naar beneden bijgesteld, de vergrijzing komt

meer en meer op de agenda en de leefbaarheid

van het platteland met zijn dorpen en kernen

blijft continue een punt van aandacht. Kansen

zijn er ook: er ontstaan nieuwe initiatieven in

stad en platteland. De provincie heeft in het

kader van duurzaamheid duidelijk een stimule-

rende taak en het CDA vindt dan ook dat dit

actief opgepakt dient te worden. We gaan als

CDA voor een sterke lokale economie met een

goede infrastructuur. Knelpunten hierin moeten

we adequaat oplossen. Ook stimulering van

nieuwe vormen van energieproductie (o.a.

zonne-energie en biomassa) moeten we voortva-

rend ter hand nemen. Ik wil me graag hard

maken voor deze zaken in de komende 4 jaar.

Mag ik op uw steun rekenen? 

Met vriendelijke groet, Marco van der Vegte

…een duur maandblad dat toch nauwelijks

wordt gelezen opgezegd. Daarna wordt gekeken

naar onderwerpen die wel nodig zijn maar wel

wat minder kunnen, zeg maar één keer op

vakantie in plaats van twee, één merkbroek voor

je zoon of dochter in plaats van twee, enz. 

Dezelfde geldt ook voor de gemeente. Als er

minder binnenkomt moet gekeken worden naar

de uitgaven kant. Welke taken doet de gemeen-

te maar zijn niet beslist een taak van de

gemeente. Welke voorzieningen moeten en

welke voorzieningen willen we in stand houden.

Deze discussie is binnen de gemeente Staphorst

al in de vorige raadsperiode begonnen en voort-

gezet in de coalitiebesprekingen. Het nieuwe

college is op dit moment bezig met de uitwer-

king daarvan. Belangrijkste uitgangspunt daarbij

is dat het niet langer vanzelfsprekend is dat

voor ieder probleem een loket met een pot geld

klaar staat. Wat het CDA betreft moet de over-

heid faciliterend optreden met als uitgangspunt:

verantwoordelijkheid en aandacht voor elkaar.

Jacob Spiker, fractievoorzitter
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Enkele onderwerpen uit het CDA verkie-

zingsprogramma die de komende jaren uit-

gevoerd worden:

• Samenwerking met andere gemeenten

waar nodig met andere gemeenten.

• Er komt een accountmanager bedrijven

als aanspreekpunt voor het bedrijfsleven.

• De mogelijkheden voor het buitengebied

worden zo ruim mogelijk ingevuld in de

bestemmingsplannen. Een voorbeeld is

kleinschalige bedrijvigheid.

• De accommodatie van de voetbal in

Rouveen wordt aangepast zodat ze weer

jaren vooruit kunnen.

• Vrije dagen van gemeentelijk personeel

worden in overeenstemming gebracht

met andere gemeenten.

• Rond de museumboerderij wordt onder-

zocht of de ervoorstaande boerderij

(eigendom van de gemeente) bij deze

voorziening betrokken kan worden en of

particulier initiatief hier een rol in kan

spelen. Hierdoor kan een aantrekkelijk

toeristisch ‘gebied’ gerealiseerd worden. 

Uit het CDA 
verkiezings-
programma

…de hij een doos met kralen en kiepte deze in

de pot. Hij schudde de pot lichtjes en de kralen

rolden tussen de open plekken tussen de golf-

balletjes. Weer vroeg de burgemeester aan de

raadsleden of de pot vol was. Zij gaven weer

hetzelfde antwoord: ja de pot is vol. De burge-

meester nam nu een doos met zand en kiepte

dit in de pot met golfballetjes en kralen.

Natuurlijk vulde het zand alle ruimte op tussen

de golfballetjes en de kralen. Weer vroeg hij

aan de raadsleden of de pot nu vol was. Zij

antwoorden van wel. Van het bureau nam de

burgemeester nu twee koppen koffie en hij

kiepte de hele inhoud van deze twee koppen in

de pot met golfballetjes, kralen en zand. De

hele inhoud verdween in de pot. De koffie

vulde de ruimte tussen het zand. De raadsleden

begonnen te lachen. “Nu” zei de burgemeester,

“nu wil ik dat jullie deze pot zien als je eigen

leven. Deze pot, gevuld met golfballetjes, kra-

len, zand en koffie, stelt namelijk het leven

van een mens voor. De golfballetjes zijn de

belangrijkste dingen in je leven: je familie, je

kinderen, je geloof, je gezondheid en je favo-

riete bezigheden. Dingen die ervoor zorgen dat

als er niets meer op de wereld is je leven toch

gevuld zal zijn. De kralen zijn andere zaken die

belangrijk zijn, je werk, je huis, je auto. Het

zandstaat voor de kleine dingetjes die belang-

rijk voor je zijn. “Als je het zand als eerste in

de pot kiept en hem hiermee vult is er geen

plek meer voor de kralen en de golfballetjes.

Dat zelfde geld ook voor het leven. Als je al je

tijd en energie aan de kleine dingen besteed,

dan heb je geen ruimte meer voor de dingen

die belangrijk voor je zijn. Besteed aandacht

aan de dingen die belangrijk voor je zijn. Speel

met je kinderen. Neem tijd voor een onderzoek

naar je gezondheid …. zo nu en dan. Neem je

partner mee uit eten. Doe iets leuks, er is altijd

nog wel ergens tijd om het huis te poetsen of

dingen te repareren.” “Zorg eerst voor de golf-

balletjes, de dingen die echt belangrijk voor je

zijn. Stel je prioriteiten. De rest is maar zand”.

Een van de

Raadsleden steekt

een vinger op en

vraagt waar de

twee koppen kof-

Ik zet de titel hierboven en schrik eigenlijk een

beetje. Alweer een jaar?! Het is omgevlogen. In

veel onderwerpen heb ik me al mogen verdiepen:

momenteel zijn dat o.a. het aanwijzen van een

lokale omroep en alternatieve trouwlocaties.

Maar er zijn nog veel onderwerpen waar ik het

afgelopen jaar graag nog dieper in was gedoken,

bijvoorbeeld de WMO. Je hoort ervaringen van

mensen hiermee, in negatieve en in positieve

zin, en wilt dan graag uitzoeken hoe het beleid

exact is en waar nog verbeterpunten zitten.

Maar helaas heeft het afgelopen jaar de tijd

daarvoor ontbroken. Ik ben blij dat we als frac-

tie binnenkort een gesprek hebben met iemand

die wel heel veel van de WMO afweet en alle ins

en outs op dit gebied kan vertellen. Wanneer ik

achterom kijk naar het afgelopen jaar, is dat wel

wat met het meeste is tegengevallen: je wilt

veel, te veel eigenlijk, want de

tijd ontbreekt om je overal in te verdiepen. En

vooral van de onderwerpen binnen mijn eigen

portefeuille (de ‘sociale’ hoek) wil ik graag het

naadje van de kous weten. Zelfs de burgemees-

ter wist op te merken dat de ‘vrouwen’ in de

raad een hele goede dossierkennis hebben. Dit is

voor mij ook essentieel, want zonder een goede

onderwerpkennis kun je geen gedegen mening

vormen, laat staan de andere fracties tot ons

CDA standpunt overhalen. Ook daar moet je als

beginnend raadslid mee om leren gaan, helemaal

als je daarnaast ondernemer bent: het is lang

niet eenvoudig om met goede argumenten ande-

re fracties over te halen tot jouw standpunt.

Maar ik kan na een jaar wel zeggen dat ik vol

vertrouwen de komende drie jaar tegemoet zie! 

Herriët Brinkman

Bijna 1 jaar raadslid

fie in die pot dan voor zouden moeten staan.

De Burgemeester lacht en zegt: ”Daarmee wil ik

alleen maar aangeven, dat, hoe vol je leven

ook mag zijn, er altijd wel een plekje is om

samen met een wethouder, ambtenaar of goede

burgervriend of vriendin een kopje koffie te

drinken.
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Mayonaisepot en koffie

CDA @nline

www.cda.nl

www.cdastaphorst.nl

http://cda-staphorst.hyves.nl



  

CDA-CONTACT wordt huis-aan-huis verspreid in
de gemeente Staphorst.

Ingezonden stukken
Anonieme brieven worden niet geplaatst. Plaatsing
hoeft niet te betekenen dat de redactie instemt met
het geschrevene. De redactie houdt zich het recht
voor ingezonden stukken niet of ingekort te plaat-
sen.

Redactie
N. Gosker (0522-260670)

Redactie-adres
N. Gosker
Lankhorsterweg 45
76951 PN Staphorst
0522-260670 of 06 29014469

CDA Afd. Staphorst
Geke Zuidberg
Wobbenerf 9, 7951 JJ Staphorst
Tel. 0522-462891
gekezuidberg@hotmail.com

Druk en vormgeving
Hagen Hoogeveen | Tel. 0528-231068

Colofon

* Vraag naar de voorwaarden

Permanente campagne

Ook wij als CDA horen van u dat het van

enige hypocrisie getuigt om alleen vlak voor

de verkiezingen campagne te voeren en daar-

na weer onzichtbaar te worden. En wij zijn

dat helemaal met u eens! 

Daarom maken wij ons sterk voor een perma-

nente campagne. Dan bedoelen we niet dat we

wekelijks op de markt gaan staan om onze

standpunten te verkondigen en om u toch voor-

al over te halen lid van onze mooie club te wor-

den. Nee, wij kleden onze permanente campag-

ne meer inhoudelijk in. Voorbeeld? We nodigen

op zeer regelmatige basis doelgroepvertegen-

woordigers uit bij onze fractievergaderingen, wij

gaan zelf naar bijeenkomsten toe en we organi-

seren regelmatig zelf bijeenkomsten. Zo kunnen

wij beter ons standpunt bepalen door van ver-

schillende kanten informatie te verkrijgen en

heel misschien hebben al deze ontmoetingen

ook nog eens nieuwe leden tot gevolg… Dan

rijst vervolgens de vraag hoe actief we als frac-

tie moeten en willen zijn met sociale media als

Facebook, twitter en blogs op de eigen website.

Tot nu toe onderhouden wij alleen een fractie-

blog op onze CDA-website, maar momenteel zijn

we ons aan het bezinnen op de vraag of we

meer willen en kunnen. Een fractieblog kun je

rustig over nadenken en eerst door een mede-

fractielid laten lezen voordat het geplaatst

wordt. Maar met twitter ligt dat toch beduidend

anders. Terwijl ons streven als eerste is om een

afgewogen mening ten gehore te brengen en

niet overal direct over te gaan schreeuwen met

de waan van de dag mee. Wij zijn er als fractie

dus nog niet geheel over uit. U kunt ons in

ieder geval wel volgen op het fractieblog op

onze website www.cdastaphorst.nl

Verantwoording CDA 
Waar heeft de CDA fractie aan mee gewerkt binnen de raad in het afgelopen jaar?

26/1 Mogelijk maken van het bouwen van de Multifunctionele combischool Rouveen. 

9/2 Aanpak crisis en gezondmaking begroting.

9/2 Uitbreiding van CZ Rouveen. 

16/2 Herinrichting binnenplantsoen Rouveen.

16/2 Wijziging verordening leerlingenvervoer.

16/3 Vaststellen bestemmingsplan “Oud IJhorst, IJhorst en Punthorst”

16/3 Groot onderhoud fiets- en voetgangersbrug over de Dedemsvaart.

13/4 Kadernota burgerparticipatie. (hoe en wanneer informeer je de burger)

13/4 Cultuureducatie primair onderwijs. 

27/4 Beschikbaar stellen budget huisvesting onderwijs 2010.

1/6 bespreking coalitieprogramma en installatie wethouders.

14/9 Krediet afdeling Bouwen en Milieu voor wegwerken achterstanden. 

9/11 Programmabegroting en Meerjarenraming.

16/11 Wijziging heffingssystematiek Rioolheffing. 

30/9 Voorbereidingskrediet bestemmingsplan De Esch 0. 

14/12 Mer Olde Maten / Veerslootlanden.

Waar heeft de CDA fractie tegen gestemd binnen de raad in het afgelopen jaar?

26/1 Het opstellen van een bomenlijst in de kernen. (geld verspilling) 

16/2 Deelname veiligheidshuis IJsselland. (minder bureaucratie) 

29/6 Het doortrekken van de Westerparallelweg.(dure oplossing)

28/2 De industrieweg wordt herstraten in plaats van geasfalteerd. 


